
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес Svet JSC Plant 
OAO Svet 
ul. Sverdlovskiy bulvar, 39 
Ugmurskaya Respublika 
427790, g. Mozhga

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Glass bottles for beer, spirits and beverages, packaging glass for food and preserves, Innovative production to international standards such as ISO,
more rigid, than domestic standards

A principal advantage of the plant is availability of complex-shaped package production, from 0.05 to 2 liters in volume, both in industrial-scale batches
and in small batches from 15,000 items.

Items of extra-white (UltraFlint), colorless and amber glass; the plant is equipped with latest, hi-tech glass container forming machines of various
functions and wide operation range. 

SVET, JSC employs state-of-the-art technologies, including mass glass coloring in the forehearth at the furnace outflow. This technology allows to
color glass with almost every shade, change the item color in just a few hours and manufacture smaller product batches.

Company Profile of Svet JSC Plant

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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